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1. Vystoupení rektorky prof. MUDr. Mileny Králíčkové, Ph.D. 

 

Paní rektorka přivítala členy na 1. zasedání RKR a informovala o následujících tématech: 

 

- Navýšení státního rozpočtu na vzdělávací činnost – nárůst o 4 miliardy. Jednání budou 

probíhat až do prosincové repre komise ohledně rozdělení této částky. Dokument 

MŠMT „Pravidla pro rozdělení příspěvků a dotací“ může být vydán až v lednu 2025. 

- Nárůst rozpočtu DKRVO o 400 milionu, pro UK přibližně 25 % z dané částky. 

- Problematika společenské potřebnosti – prosba o spolupráci fakult, kterých se to týká. 

Momentálně je společenská potřebnost reflektována ukazatelem P.  

- Proběhlo jednání s prof. Duškem o přípravě pravidel pro podporu nelékařských 

zdravotních profesí. 

- Update k novele zákona o VŠ – je přes 30 pozměňovacích návrhů. Novela zákona půjde 

do třetího čtení. Sběr připomínek v ČKR do konce září. 

- 8. 10. 2024 proběhne jednání s ministrem Bekem a podvýboru Poslanecké sněmovny. 

- 9. 10. 2024 proběhne jednání školského výboru. 

- Update k novele zákona „130“ – není jasné, zda se podaří zákon v tomto volebním 

období dokončit. 

- Výzva MŠMT ohledně ukazatelů F Koheze a Excelence 2024 - materiál prošel úspěšně 

vládou a informace budou sdíleny na fakulty. 

- 7. 10. návštěva ministra Ženíška na UK.  

- Jednání ČKR s premiérem Fialou za přítomnosti předsedy RVŠ proběhne 3. a 4. 10. 

2024. Dále na ČKR avizována přítomnost ministra Beka a náměstků ministra Ženíška.  

- 30. 9. 2024 jednání pražských rektorů a setkání s primátorem k přípravě memoranda o 

spolupráci vysokých škol v Praze. 



- Příprava FP 10 – možný rozpad programu pod více DG apod. – tím menší přehlednost. 

- Dokončování pozice ČR pro FP10. 

- Aktivní komunikace s CZELO – je potřeba mít informace o příležitostech. 

- Prostředky na projekty a spolupráci s Ukrajinou.  

- Jednání s TAČR a úřadem ministra Ženíška na téma potřeby národní platformy 

poskytovatelů (MŠMT, MPO a ostatních) a agentur (GAČR, TAČR) + ČKR a RVŠ jako 

pozorovatelé.  

- Návštěva bostonských univerzit včetně Harvardu, MIT, Uni Mass a Brown University 

v polovině října s ministrem Ženíškem. Sladěno s termínem UOCHB a jejich otevření 

IOCB Boston. 

- Probíhají práce na intranetu tak, aby co nejdříve naplno sloužil fakultám. 

- Bylo podepsáno memorandum o spolupráci s nadacemi rodin Kellnerových a 

Bakalových. Flexibilita nostrifikací. 

- Byla vyhlášena mezinárodní architektonická studentská soutěž Inspirelli na podobu 

zámku Zahrádky.  

- 21. 9. 2024 proběhlo setkání s pozůstalými a 23. 9. 2024 setkání se zraněnými z 21.12. 

2023. 

- Připravují se akce při příležitosti výročí události z 21. 12. 2023 na Filozofické fakultě. 

- Pozvání na veletrh „Na Karlovku“, který se uskuteční 9. 11. 2024 na Právnické fakultě. 

- 26.11.2024 proběhne Národní konference k mikrocertifikátům. 

- Pozvání na tradiční program 17. 11. 

- Pozvání na Vánoční koncert 18. 12. 2024 v 19:00. 

 

Závěr: RKR vzalo předložené informace paní rektorky na vědomí. 

 

2. Sdělení členů kolegia rektora 

 

Prorektor Fontana  

- Informace k průběhu mezinárodního hodnocení Strategického záměru UK pro roky 

2021 – 2025od EUA-IEP. On-line setkání s hodnotiteli proběhlo ve dnech 9. – 10. září 

2024 – bezprostřední zpětná vazba od zahraničních hodnotitelů sdělená v průběhu 

závěrečného setkání s paní rektorkou byla pozitivní. Hodnoticí tým potvrdil termín, kdy 

se uskuteční on-site návštěva: 4. -8. 11. 2024, hlavní dny pro jednání jsou 5. – 7. 11. 

2024, 8. 11. 2024 přednese hodnotící tým své závěry a doporučení. Byly doručeny 

požadavky na poskytnutí dodatečných požadavků na podklady ze strany hodnotitelů a 

harmonogram on-site návštěvy. Přesný harmonogram bude sdělen po obdržení finální 

informace od mezinárodních hodnotitelů. 

- V rámci letošní obnovy certifikátu HR Award byla ze strany EK začátkem července 

doručena zpráva, že přidělení hodnotitelů pro naše hodnocení se posouvá. Další 

informace nebyly dosud obdrženy. 

- Informace k přípravě návrhu Plánu realizace strategického záměru UK pro rok 2025 a 

Plánu investičních aktivit pro rok 2025 budou předloženy na příštím RKR. 

- Proběhlo setkání s delegací WIPO – World Intellectual Property Organization a 

zástupkyní ÚPV. Nabídka další spolupráce WIPO a UK. 



- Byly podány žádosti v rámci výzev Fondu F „Excelence“ a „Koheze“. 

- V rámci OP JAK Mezisektorová spolupráce byla UK úspěšná ziskem dvou projektů 

z pěti podaných (jeden projekt 1. LF a jeden projekt MFF) Jeden z podpořených 

projektů byl druhý nejlépe hodnocený projekt v rámci celé výzvy. 

- UK získala projekt ve výzvě TAČR SIGMA DC1 (Proof of Concept). 

- Proběhlo jednání Koordinačního výboru pro implementaci iniciativy EOSC v ČR, na 

němž byla, kromě jiného diskutována i příprava projektu OP JAK Open Science II 

(společně s prorektorem Krištoufkem). 

- Ve dnech 15. - 16. 10. 2024 proběhne v Hradci Králové pod patronátem FaF UK 

výjezdní zasedání projektových útvarů fakult. Mezi hlavními obsahovými body bude i 

realizace projektů ERDF pro studenty se SP, ESF+, ERDF Kvalita – je žádoucí účast 

projektových pracovníků fakult, kteří se budou přímo podílet na řízení administraci 

těchto projektů. 

- Dne 20. 9. 2024 proběhlo setkání s proděkany s gescí za oblast rozvoje. Na setkání byla 

diskutována problematika záloh/podfinancování projektů ERDF Kvalita a ERDF 

studenti se SP. Dále byla diskutována informace k podání plánované realizaci projektů 

„trojvýzvy“ OP JAK. Projekty byly podány v těchto termínech:  

1- ERDF pro studenty se SP dne 21. 6. 2024, projekt byl z rozhodnutí hodnotící komise 

zařazen mezi podpořené, o tomto byl žadatel informován 16. 9. prostřednictvím 

systému ISKP.  

2- ESF+ bylo podáno 16. 7. 2024. žádost splnila formální hodnocení dne 22. 7. 2024. 

3- Největší projekt ERDF Kvalita byl podán dne 21. 8. 2024, žádost splnila formální 

hodnocení.  

Všechny projekty mají termín zahájení realizace nastaven na 1. 10. 2024. 

- Probíhají intenzivní práce v rámci pracovní skupiny pro politiku soudržnosti 2028+. 

Příprava společného stanoviska s ČKR k FP10. 

- Informace k aktuálnímu stavu velkých investičních akcí realizovaných UK. Mephared 

2, Kampus Albertov – Biocentrum, Multifunkční budova 2. LF, akce PedF Etapová 

rekonstrukce objektu M. Rettigové 4 a akcí KaM. 

 

Prorektor Kuklík 

- Informace o postupu přípravy nového OR k Habilitačnímu a profesorskému řízení. 

Návrh nového OR byl zaslán proděkanům. Termín pro podání připomínek je do 10. 10. 

2024. 

- Budou vydány dva nové metodické pokyny. Jeden pro uchazeče a jeden pro komise. 

- Akreditační žádosti 

- Po připomínkách bude zpracován návrh OR. Upravený návrh bude předložen na příští 

Vědecké radě. Očekávaná účinnost OR by byla posunuta o jeden měsíc. Pravděpodobná 

účinnost by byla 1. února 2025. 

 

Prorektorka Voldřichová Beránková 

- 18. 9. 2024 proběhlo setkání s delegací ze Chungnam National University (CNU), 

vedenou jejím rektorem (Kim Jeong Kyoum) a z AV ČR. Byly podepsány dvě dohody 

– jedna bilaterální mezi UK a CNU týkající se akademické spolupráce a jedna 



trilaterální (i s AV ČR) týkající se vědecké spolupráce. Zapojeny jsou PřF a FaF. Bude 

se poptávat zájem dalších fakult. 

- Ve čtvrtek 19. 9. proběhlo setkání s delegací ze Sungkyunkwan University vedenou 

jejím rektorem, prof. Ji-Beom Yooem, a z Korea Institute for Advancement of 

Technology vedenou její ředitelkou, dr. Byungjoo Min. Podepsána byla trilaterální 

smlouva o akademické spolupráci a výměně.  

- V pátek 20. 9. byla za účasti zástupců vlády a korejského prezidenta podepsána 

kvadrilaterální spolupráce mezi Univerzitou Karlovou, Masarykovou univerzitou, 

KIAT (Korean Institute for Advancement of Technology) a SKKU (Sungkyunkwan 

University) o vědecké a akademické spolupráci v oblastech „Digital Healthcare“ a 

„Advanced Materials“. Zapojeny by mohly být tyto fakulty: PřF, MFF, lékařské 

fakulty.  

- V rámci UAAT (Tchaj-wan) byl schválen Mezinárodní program pro mladé vědecké 

pracovníky, který nabízí krátkodobé (1-3 měsíce) pobyty mladých vědců z partnerských 

univerzit nebo univerzitních aliancí na členských univerzitách UAAT. Cílem programu 

je navázání spolupráce v oblasti výzkumu, výuky či inovací a podnikání. UAAT také 

přijímá naše doporučení vynikajících vědců a doktorandů do 45 let. Přihlášky je možné 

posílat do 15. října, formulář je k dispozici na webových stránkách OZV.  

- Na přelomu srpna a září proběhl první ročník Central Leadership Programme v rámci 

CENTRAL network. Zúčastnilo se 25 Ph.D. studentů (5 z každé instituce) a také 3 

ukrajinští studenti. Během tří týdnů navštívili všechny partnerské instituce, na každé 

měli odborný program. Feedback pro UK dopadlo výborně. CENTRAL network 

plánuje v aktivitě pokračovat i dalších letech. 

- Letošního veletrhu EAIE ve francouzském Toulouse se zúčastnila delegace z UK 

(kromě rektorátu také FF, FSV, FTVS, a PřF). Proběhlo 50 schůzek s evropskými, ale i 

americkými a asijskými partnerskými institucemi. Souhrnný materiál bude předložen 

po doplnění všemi zúčastněnými fakultami. 

 

Prorektorka Martínková 

- Pozvání na druhou mezinárodní konferenci týkající se mikrocertifikátů, která proběhne 

26. 11. 2024 od 9:00 v Modré posluchárně. 

- Dokončují se odvolací řízení ve věci ne/přijetí ke studiu. Později podrobná zpráva. 

Počty odvolání poklesly. 

- Tento týden dochází k převodům ze zanikajících studijních programů do nových 

akreditací. 

 

Prorektor Polák 

- Proběhlo jednání vedení UK s NAÚ ohledně doktorských studijních programů a vazby 

na navazující habilitační řízení a profilací v doktorských studijních programech. 

- S revizí Standardů studijních programů (OR 22/2022) byl stanoven maximální počet 

vedených rigorózních prací na jednu osobou. 

- Proběhla prezentace na “ Dny kvality vzdělávací činnost“ organizována MŠMT. UK 

vedlo blok k problematice ECTS kreditů (a jejich uznávání) a stanovení studijní zátěže. 

- 12. 11. 2024 9:00 – 10:30 ve Vlasteneckém sále proběhne Den kvality UK.  



- 7. 11. 2024 15:00- 17:00 v Modré posluchárně proběhne Kulatý stůl “Hodnocení výuky 

studujícími“. 

 

Prorektor Krištoufek 

- Hodnotitelé evropských projektů: Akademickým a vědeckým pracovníkům bude 

rozeslán informační email ohledně hodnocení projektů, a to pro aktuální hodnotitele i 

pro potenciální hodnotitele. 

- Příprava projektu Open Science II (EOSC II) – proběhlo setkání zástupců UK napříč 

prostorem EOSC CZ, dále pak ustanovení Platformy Institucí a setkání dané PS, 

nakonec představení na KV EOSC. 

- Proběhlo setkání Czexpats in Science v Londýně, se zastoupením a prezentací možností 

návratu na spolupráci s UK. 

 

Prorektor Vlach 

- 2. 10. 2024 zahájení akademického roku UK v Kampusu Hybernská. 

- Dotazníkové šetření na uchazečích na vnímání „značky“ UK, akcí pořádaných UK a 

důvodů motivace přihlášení se na UK (resp. na fakulty) – podařilo se dokončit sběr dat 

z přihlášek do studia, nyní začíná zpracovávání týmem dr. J. Vinopala (Katedra 

sociologie FF UK), první výsledky na začátku října, po projednání v KR bude výsledná 

zpráva, a i data kompletně k dispozici fakultám.  

- Pozvání na Gremiální zasedání KaPR, které se bude konat 13. 11. 2024 od 10:00 do 

12:00 v Malé aule Karolina. Na Gremiálním zasedání KaPR bude projednána koncepce 

dalších kroků ve vizuálu UK a budou prezentovány kompletní výsledky z 

celouniverzitního šetření z přihlášek uchazečů. 

- Probíhají práce na Databázi mediálně zdatných univerzitních odborníků a odbornic, v 

současné době probíhá po dohodě s PO RUK a GDPR sběr explicitního souhlasu na 

poskytnutí údajů do České televize (ČT) a pro potřeby budoucí online databáze UK. V 

přípravě smlouva s ČT na poskytnutí údajů a ochranu dat. Databáze bude na 

univerzitním webu k dispozici médiím (doufejme) od začátku příštího kalendářního 

roku (v rozsahu kontaktů vyplněných při sběru, resp. dle propozic daných 

nahlášenými).  

- Probíhá testování funkčnosti rozhraní v rámci projektu tzv. sjednocení 

celouniverzitních uchazečských webů (NaKarlovku a Studycharles..) Pilotní provoz 

v dohledné době. 

- Informace o vývoji počtu návštěvníků a spolupráci v popularizačně-vzdělávacím centru 

Didaktikon. Odhad celkové letošní návštěvnosti se blíží k 9 000 dětí a studujících ZŠ a 

SŠ a cca 1 000 pedagogů ZŠ a SŠ. Pro školní rok 2024/2025 spolupráce s 10 fakultami 

UK. V nabídce téměř 70 různých variant workshopů a přednášek, k tomu odpolední 

kroužky. Nově zavedeno téma s názvem „EduTéma“ - každý měsíc se jedno téma do 

hloubky a připravíme tematické přednášky a workshopy pro školy. Dokončují se 

inovace 5 expozic a 4 budou zcela nové (soutěž pro fakulty z loňského roku).  

- 27. 9. 2024 proběhla Noc vědců 2024 na téma „Proměna“ v hlavní budově Filozofické 

fakulty UK na nám. Jana Palacha v Praze, v pražském Motole a v Hradci Králové. 

Celkem proběhlo na všech lokalitách UK na cca 60 přednášek a přes 60 workshopů a 



dalších aktivit, program i pro handicapované a program v anglickém jazyce. Velké 

poděkování za součinnost a zapojení všech fakult. 

- Od září nastoupila na pozici tiskové mluvčí UK a vedoucí Oddělení komunikace OVV 

RUK Mgr. Lucie Přívětivá. 

- Průběžné informace o soutěži „Claim pro Univerzitu Karlovu: Inspirovat budoucnost“. 

V procesu registrace vybraných sloganů a další návazné kroky. Vítěz/ové budou 

vyhlášeni pravděpodobně letos na ke konci roku. 

- Během prázdnin byly vydány Prvákoviny. Poděkování za spolupráci.  

- Výsledky vydaného prestižního žebříčku evropských vysokých škol QS World 

University Rankings: Europe 2025 – UK na 79. místě (lépe než loni). V tomto žebříčku 

jsou vysoké školy děleny do skupin východní, západní, severní a jižní Evropy, přičemž 

Univerzita Karlova je zde zařazena mezi země východní Evropy. V tomto srovnání 

obhájila UK i letos své prvenství. 

 

Prorektor Skopal 

- Zápisy v SIS pro ZS 24/25 pod dlouhých letech bez problému, díky úsilí ÚVT i 

studijních odborů na RUK a fakultách. 

- V přípravě je mobilní aplikace “Karlovka“. 

- Zpětná vazba fakult ke studentským e-mailům. Aktualizovaná verze materiálu ke 

studentským e-mailům bude pravděpodobně předložena na příštím RKR v listopadu. 

 

Člen kolegia rektorky Sláma 

− Informace k povodním: 

-  Neevidují se zranění z řad studentů a zaměstnanců.  

-  Evidují se marginální majetkové škody na majetku UK.  

-  Studijní odbor RUK je k dispozici pro konzultace v případě potřeby. 

-  UK point připravil psycho-sociální pomoc a koordinuje dobrovolnickou činnost. 

-  Zaměstnanci a studenti mají možnost žádat UK o materiální pomoc v případě, že 

byli povodněmi zasaženi. 

-  Ústřední krizový štáb byl aktivní od 14. 9. do 24. 9. 

-  Poděkování fakultám a součástem za příkladnou součinnost. 

− 30. 9. 2024 začal historicky první výjezdní zasedání bezpečnostních koordinátorů 

fakult a součástí. 

 

Členka kolegia rektorky Rovná 

- Udělené projekty 4EU+: Visiting Professorships (z 34 podaných žádostí bylo 8 z UK a 9 na 

UK), UK získala 3 místa (2 na FF a 1 na FHS). 

- Seed4EU+ vědecké a vzdělávací projekty, deadline 30.9. Poděkování evaluátorům z fakult.  

- V září proběhla ve Varšavě Výroční schůze 4EU+. Byla vyhlášena Strategie 2025–35. 

Proběhlo stěhování sekretariátu 4EU+ z Heidelbergu do Bruselu. Je potřeba obsadit pozice 

Secretary General a sekretariátu. Změna legal entity. 

- Pochvala pro studenty několika fakult UK zapojené do kampaně HeyEU před evropskými 

volbami. 

 



Členka kolegia rektorky Henebergová 

- Pilotní aktivity Centra resilience UK (součást UK Pointu) v ZS 2024/2025 zaměřujeme 

na přednášky, workshopy a podpůrné skupiny. Příklady témat pro studenty: První 

psychická pomoc (v ČJ i AJ), Psychická sebepéče a práce s emocemi, Podpůrná skupina 

pro zátěžové situace, Arteterapeutické skupiny. Příklady témat pro zaměstnance: První 

pomoc, Deeskalace a vedení konstruktivního rozhovoru, Mediační dovednosti, První 

psychická pomoc, Trauma-informovaný přístup v rámci výuky, Sebepéče a 

psychohygiena. 

- Od října 2024 budou zahájeny aktivity International Welcome Office (součást UK 

Pointu) s cílem zajistit jednoduchou orientaci pro nově přicházející degree studenty. 

Adaptaci usnadní aktuálně předkládaný Adaptačně-integrační kurz a cyklus setkání 

International Wednesdays. Aktivity jsou součástí projektu ESF+.  

- Ve spolupráci s fakultními koordinátory a koordinátorkami udržitelného rozvoje je 

připraven program Evropského týdne udržitelného rozvoje, který bude probíhat od 2. 

do 8. 10. 2024 budou zařazeny témata jako cirkulární ekonomika, odpadové 

hospodářství a principy „re-use“ formou přednášek, workshopů, SWAPů apod. V 

souladu s Akčním plánem Strategie Udržitelného rozvoje bude v říjnu rozeslán dotazník 

o způsobu dopravy za studiem/do zaměstnání. Výsledky budou v prosinci. 

- 24. září 2024 proběhlo zasedání Rady pro rovné příležitosti, kde byl projednán návrh 

nového Plánu rovných příležitostí pro období 2025-2027. Plán bude následně projednán 

na KR, RKR a AS UK, aby byl přijat do konce roku 2024 a UK tak nadále plnila 

základní požadavky grantových výzev Horizont Evropa, národních agentur ad.  

- V termínu 2. – 5. září 2024 proběhl Orientační týden pro studující prvních ročníků 

včetně Adaptačního dne pro socioekonomicky znevýhodněné studující. Poděkování 

všem fakultám za podporu v propagaci. 

- Výdejní centra průkazů UK jsou z důvodů zápisů v tuto chvíli plně vytížena. 

Poděkování fakultním koordinátorům za hromadné objednávání skupin. Od září do 

konce roku 2024 je možné prodloužit si licence ISIC, ITIC a ALIVE. V tomto roce 

přistoupil poskytovatel licencí k digitalizaci procesu revalidace, kdy již nebudou 

užívány holografické přelepky, ale prodloužení proběhne digitálně a bude průkazné v 

mobilní aplikaci Alive App. Připravují se mechanismy k přechodnému snížení dopadů 

na ně. Studující budou informování emailem. 

- V listopadu se bude slavit 10. výročí Klubu Alumni pod názvem Měsíc pro alumni. 

Poděkování fakultám za spolupráci. 26. 11. 2024 proběhne koncert Orchestru a Sboru 

UK v Karolinu a panelová diskuse.  

 

Člen kolegia rektorky Hurný 

- Vyšlo Opatření rektora č. 25/2024 (Vnitřní hodnocení kvality vzdělávacího programu v 

systému dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků na Univerzitě Karlově). Týká se 

kurzů CŽV tzv. Pedagogické minimum.  

- Pozvání na 2. mezinárodní konferenci platformy Paedagogium: Institutional Change 

Through Teaching and Learning Centres, která proběhne 14. 11. 2024. 

- Proběhlo setkání zástupců fakult k projektu ESF+ aktivitě vznik center pro podporu 

výuky a učení na fakultách. 



- Studijním proděkanům byla představena sdílená analýza přijímacího řízení na UK 

v souvislosti s průchodností studie. Možnost zasílat připomínky a náměty na doplnění 

tohoto nástroje. 

- Uskutečnilo se celouniverzitní setkání „studentských tutorů“. 

- Aktuálně probíhá podávání žádostí o akreditaci u řady nových microcredentials. 

- Pozvání na školení Právní aspekty používání AI pro zaměstnance UK, které proběhne 

23. 10. 2024 od 10:00 do 12:00. 

- Avízo akce platformy Vzdělávání 21: AI na vysokých školách: Proměny vzdělávání 

v uplynulém roce – 8. 11. 2024 od 10:00 v Kampusu Hybernská. 

- Upozornění na vypisování vzdělávacích kurzů pro studenty nebo zaměstnance přes 

vzdělávací portál UK, především těch, které jsou financovány z projektů (nyní 

především s projekt ESF+).  

- Nový systém distribuce všech licencí ZOOM přes CESNET. 

- Setkání koordinátorů e-learningu dne 2. 10. 2024. 

- V běhu je výběr celouniverzitních EIZ pro další období. Poděkování za nominace. 

- Prosba o nominace osob do fokusních skupin k analýze potřeb v oblasti pedagogických 

kompetencí. 

- V SIS byl vytvořen modul pro vypisování témat SOČ, propisování na uchazečský 

portál. 

 

Kvestor Maňásek 

- Od 1. 7. 2024 vstoupilo v platnost nové Opatření rektora č. 26/2024 – Spisový řád UK. 

Hlavní změnou oproti původnímu Opatření rektora č. 60/2018 je způsob aktualizace 

spisového a skartačního plánu – ten už není přílohou opatření, ale je aktualizován ve 

spisové službě. Ostatní změny jsou spíše terminologického charakteru.  

- Byla uzavřena rámcová smlouva s Komerční bankou na poskytování kontokorentního 

úvěru. Kontokorent je nasmlouván jako nezávazný, v případě jeho nečerpání nehradí 

UK žádné poplatky. Úvěrový limit pro RUK je aktuálně nastaven na 300 mil. Kč.  

- Dále se rozpracovává a upřesňuje materiál týkající se tzv. vnitrouniverzitní banky. Více 

informací, včetně návrhu Opatření rektora k vnitrouniverzitní bance, bude předloženo 

na RKR 4. 11. 2024.  

- Od července 2024 jsou každoměsíčně povinně vykazovány na ČSSZ výdělky 

pracovníků pracujících na základě dohod o pracovní činnosti a dohod o provedení práce. 

Fakulty a součásti k tomuto využívají nové funkcionality ve mzdovém systému EGJE. 

- Byla pořízena webová nadstavba mzdového systému EGJE, tzv. HR portál. Aktuálně 

probíhá nastavování tohoto nástroje pro jeho otestování ze strany fakult a součástí.   

- V kanceláři kvestora bylo zřízeno nové Oddělení metodiky a řízení investic. Jeho role 

je metodická a kontrolní pro realizované rozsáhlé investiční akce a pro přenos dobré 

praxe v této oblasti.  

 

Předseda akademického senátu Staša 

- Informace k novele zákona o vysokých školách. Přehled aktuálních pozměňovacích 

návrhů relevantních po druhém čtení v Poslanecké sněmovně PČR. 

 



Kancléřka Štanclová 

- Aktuální stav Intranetu UK. Napojování fakultních intranetů. 

 

Závěr: Přednesená sdělení členů kolegia rektora vzalo RKR na vědomí. 

 

3. Přiznávání sociálních stipendií na Univerzitě Karlově v akademickém roce 2024/2025 

(prorektorka Martínková) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen návrh Opatření rektora č.xx/2024 – Přiznávání 

sociálních stipendií na Univerzitě Karlově v akademickém roce 2024/2025. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo se souhlasem předložený návrh Opatření 

rektora č. xx/2024 – Přiznávání sociálních stipendií na Univerzitě Karlově v akademickém 

roce 2024/2025 a doporučuje ho předložit AS UK. 

 

4. Zpráva o průběhu hodnocení vzdělávací činnosti studujícími absolventy a 

absolventkami na fakultách Univerzity Karlovy v akademickém roce 2022/2023 

(prorektor Polák) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena Zpráva o průběhu hodnocení vzdělávací 

činnosti studujícími absolventy a absolventkami na fakultách Univerzity Karlovy 

v akademickém roce 2022/2023. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium vzalo na vědomí předložená materiál. 

 

5.  Úmysl předložit návrh nového studijního programu Husitské teologické fakulty 

Philosophy and Religion: Past and Contemporary Perspectives 

      (prorektor Polák) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen úmysl předložit návrh nového studijního 

programu Husitské teologické fakulty Philosophy and Religion: Past and Contemporary 

Perspectives. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo úmysl HTF UK předložit návrh navazujícího 

magisterského studijního programu Philosophy and Religion: Past and Contemporary 

Perspectives a postupuje jej s doporučením schválit předložení návrhu studijního programu 

k projednání Radě pro vnitřní hodnocení UK. 

 

6. Nominace do Rady pro vnitřní hodnocení UK 

      (rektorka Králíčková) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byly předloženy nominace do Rady pro vnitřní hodnocení UK. 

 



Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál na vědomí. Materiál bude předložen na 

nejbližším AS UK. 

 

7. Návrh programu jednání IAB na rok 2025 

    (prorektor Krištoufek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen návrh programu jednání IAB na rok 2025. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere na vědomí předložený návrh. 

 

8. Udělení výzkumné podpory Donatio Universitatis Carolinæ Chair (DUC) 

(prorektor Krištoufek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Udělení výzkumné podpory Donatio 

Universitatis Carolinæ Chair (DUC). 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo materiál na vědomí. 

 

9. Průběžný report z realizace aktivit REFRESH (04-09/2024) 

(prorektor Krištoufek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen průběžný report z realizace aktivit REFRESH 

(04-09/2024). 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo na vědomí předložený materiál. 

 

10. Národní hodnocení podle Metodiky hodnocení výzkumných organizací v segmentu 

vysokých škol 2025+ 

(prorektor Krištoufek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál shrnující koncept, principy, indikátory a 

harmonogram nadcházejícího národního hodnocení podle Metodiky hodnocení výzkumných 

organizací v segmentu vysokých škol 2025+ (Metodika VŠ2025+).  

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo předložený materiál a bere ho na vědomí. 

Zároveň doporučuje, aby byl na RKR dne 4.11. předložen aktualizovaná materiál s interním 

harmonogramem. 

 

11. Shrnutí aktuálního stavu a harmonogramu aktivit ve věci reformy doktorského 

studia na Univerzitě Karlově v souvislosti s novelou zákona o vysokých školách I. 

(prorektor Krištoufek) 

 



Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Shrnutí aktuálního stavu a 

harmonogramu aktivit ve věci reformy doktorského studia na Univerzitě Karlově v souvislosti 

s novelou zákona o vysokých školách I. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo materiál na vědomí. 

 

12. Strategie 4EU+ 2025-2035 

(členka kolegia rektorky Rovná) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Strategie 4EU+ 2025-2035. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo na vědomí předložený materiál. 

 

13. Projekty 4EU+ a zapojení UK 

(členka kolegia rektorky Rovná) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Projekty 4EU+ a zapojení UK. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo na vědomí předložený materiál. 

 

14. Informace o stavu realizace projektů z Evropských strukturálních a investičních 

fondů, Národního plánu obnovy a dalších zdrojů 

(prorektor Fontana) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena informace o stavu realizace projektů 

z Evropských strukturálních a investičních fondů, Národního plánu obnovy a dalších zdrojů. 

 

Závěr: Rozšířené kolegiu rektorky bere na vědomí předloženou informaci o stavu přípravy a 

realizace projektů podpořených z Evropských strukturálních a investičních fondů a Národního 

plánu obnovy na UK. 

 

15. Celouniverzitní šetření mezi osobami, které předčasně zanechaly doktorského studia 

na UK, aniž je absolvovaly 

(prorektor Fontana, prorektor Krištoufek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byly předloženy informace o zahájení šetření mezi osobami, 

které předčasně zanechaly doktorského studia na UK, aniž je absolvovaly. 

 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo na vědomí informace o zahájení šetření mezi 

osobami, které předčasně zanechaly doktorského studia na UK, aniž je absolvovaly. 

 

16. Celouniverzitní šetření na UK v roce 2024 (pregraduální studijní programy) 

(prorektor Fontana) 



 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Celouniverzitní šetření na UK v roce 

2024 (pregraduální studijní programy). 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál Celouniverzitní šetření na UK v roce 2024 

(pregraduální studijní programy) na vědomí. 

 

17. Zúčtování podílu fakult a dalších součástí na dani z příjmu a rozdělení výsledku 

hospodaření Univerzity Karlovy za rok 2023 dle opatření rektora č. 1/2029 

(kvestor Maňásek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen návrh zúčtování podílu fakult a dalších součástí 

na dani z příjmu a rozdělení výsledku hospodaření Univerzity Karlovy za rok 2023 dle 

opatření rektora č.1/2019. 

  

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere návrh zúčtování podílu fakult a dalších součástí na 

dani z příjmu a rozdělení výsledku hospodaření Univerzity Karlovy za rok 2023 dle opatření 

rektora č.1/2019 se souhlasem na vědomí. 

 

18. Čerpání rozpočtu Univerzity Karlovy a rekapitulace hospodaření jejích součástí 

k 30. 6. 2024 

(kvestor Maňásek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena Zpráva o čerpání rozpočtu Univerzity Karlovy 

a o rekapitulaci hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2024. 

  

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere na vědomí Zprávu o čerpání rozpočtu Univerzity 

Karlovy a o rekapitulaci hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2024. 

 

19. 2. dílčí změna Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Karlovy 

(kvestor Maňásek) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál 2. dílčí změna Vnitřního mzdového 

předpisu Univerzity Karlovy. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo se souhlasem předložený materiál a 

doporučuje jej předložit k projednání v AS UK. 

 

20. Adaptačně-integrační kurz pro mezinárodní studující v kontextu ostatních 

integračních aktivit na UK 

(členka kolegia rektorky Henebergová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Adaptačně-integrační kurz pro 

mezinárodní studující v kontextu ostatních integračních aktivit UK. 



 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky se seznámilo s plánovanými aktivitami. 

 

21. Informační zpráva o aktivitách Univerzity Karlovy po událostech z 21. 12. 2023 na 

Filozofické fakultě UK 

(členka kolegia rektorky Henebergová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena Informační zpráva o aktivitách Univerzity 

Karlovy po událostech z 21. 12. 2023 na Filozofické fakultě UK. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo Informační zprávu o aktivitách Univerzity 

Karlovy pro událostech z 21. 12. 2023 na Filozofické fakultě UK. 

 

22. Školení v oblasti sociálního bezpečí pro akademické a ne-akademické pracovníky a 

pracovnice Univerzity Karlovy 

(kancléřka Štanclová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Školení v oblasti sociálního bezpečí pro 

akademické a ne-akademické pracovníky a pracovnice Univerzity Karlovy. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál na vědomí. 

 

23. Informace o záměru konsolidace CPPT a CUIP pod společnou značku 

(člen kolegia rektorky Sláma) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena informace o záměru konsolidace CPPT a 

CUIP pod společnou značku. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky vzalo materiál na vědomí. 

 

 

Informace z asociací děkanů  

 

Asociace děkanů filozofických fakult 

- Asociace hlavně řeší problematiku učitelů. 

 

Asociace děkanů tělovýchovných fakult  

- Asociace měla setkání na začátku září. 

- Společný projekt formou Join degree – realizace společné specializace na trenérské 

vzdělání. 

 

Asociace děkanů pedagogických fakult 

- Projednávají se především tato témata: Udržení ukazatele P, financování školství v 

oborech, reforma VŠ zákona a pětileté programy. 



- Předsednictvo asociace jednalo s ministrem Bekem. 

 

Asociace děkanů přírodovědných fakult 

- Nejbližší zasedání asociace proběhne v listopadu. 

 

Asociace děkanů lékařských fakult 

- Zasedání asociace proběhlo 3. září za účasti ministra Beka. Projednávala se především 

problematika financování mezi zdravotnictvím a zdravotnickým školstvím. 

- 15. 10. 2024 proběhne jednání s ministrem zdravotnictví. 

 

 

Zapsala: Markéta Beranová 

Schválila: prof. MUDr. Milena Králíčková, rektorka  

Příští rozšířené kolegium rektorky se bude konat 4.11.2024 v Malé aule. 

 

 

 

 

 


